
Ple ordinari d'abril

El Consell de Formentera ha celebrat aquest divendres el ple ordinari del mes d’abril, una
sessió on ha destacat l’aprovació de la proposta de paralització del projecte MEDSALT-2 de
sondejos acústics així com l’aprovació inicial de l’ordenança reguladora de l’estacionament.

  

No al projecte MEDSALT-2 de sondejos acústics
Amb el vot positiu de Gent per Formentera (GxF), Psoe i Compromís, i l’abstenció del PP, s’ha
tirat endavant la proposta que demanava instar al Govern de l'Estat a paralitzar de forma
immediata la tramitació del projecte MEDSALT-2 de sondejos acústics tot respectant la voluntat
unànime expressada al Parlament de les Illes Balears per demanar la prohibició dels projectes
d’exploració, recerca i explotació d’hidrocarburs o altres substàncies minerals en el medi marí
de la mar Mediterrània.

  

Malgrat l'aparença merament científica del projecte i les reticències del grup popular a
reconèixer la relació d’aquest projecte amb interessos petroliers, les darreres setmanes han
saltat diferents alarmes per part d'entitats ecologistes, i la més recent per part d'Aliança Mar
Blava, que afirma que disposa de proves que acrediten l'interès expressat per part de varies
companyies petrolieres en aquest projecte per les possibilitats que pot obrir per a l'exploració
d'hidrocarburs a aquesta zona en el futur, pel fet que les formacions geològiques salines que es
pretenen estudiar poden dipositar importants bosses de petroli i gas.

  

Així mateix, pel que fa als impactes directes sobre el medi ambient els que més preocupen són
els derivats del nivell d'enrenou ocasionats pels airguns perquè tindrien conseqüències fatals
per la fauna marina, incloses espècies més vulnerables a aquests efectes com són balenes,
catxalots, i dofins així com d'altres peixos d’interès comercial.

  

Ordenances d’estacionament
S’ha donat també el vistiplau, amb els vots de GxF i Psoe, de l’aprovació inicial de l’ordenança
reguladora de l’estacionament, i de l’ordenança fiscal d’estacionament regulat. Així, s’amplia la
regulació, ja establerta a la Savina, als pobles des Pujols, Sant Francesc i Sant Ferran.
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D’aquesta manera, es cerca donar solució a l’augment de la demanda d’aparcament dels
darrers anys, ja que s’afavorirà la rotació i donarà un major equilibri entre la demanda i l’oferta
d’aparcament.

  

Compareixença
Per a finalitzar la sessió plenària, el conseller de Presidència, Hisenda i Medi Rural, Bartomeu
Escandell, ha fet un balanç de la seva acció de govern durant els darrers anys de govern.

  

Bartomeu ha recordat la millora del finançament per Formentera, que en 11 anys s’ha més que
duplicat, passant de 3 milions a 6,8 en l’actualitat, i ha destacat l'aposta decidida per crear una
administració dinàmica, passava per donar protagonisme a l'atenció als ciutadans i a
l'administració electrònica.

  

Així mateix, el compareixent també ha recalcat el treball per a aconseguir modificar la Llei de
Coordinació de Policies Locals de les Illes Balears i retornar la capacitat als ajuntaments de
contractar als seus efectius, potenciant així l'estabilitat de les plantilles.

  

Aquesta modificació legal ha permès al Consell de Formentera convocar un procés selectiu per
ocupar les vacants de plantilla que es ve arrossegant als darrers anys, i sumar efectius al seu
cos, que si tot va bé ja estaran treballant en aquesta propera temporada alta de l'estiu.
Bartomeu s’ha fet ressò també de la bona feina del cos de socorristes de platja, del cos de
bombers i de la inestimable feina del cos de la Protecció Civil a Formentera, “Gent voluntària
que estimen Formentera i que amb aquesta estreta col·laboració ens ajuden a millorar de
manera substancial la gestió d'emergències”.
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